

Rainfresh® MODEL RS1

WATER FILTER REPLACEMENT INSTRUCTIONS

**REPLACE FILTER
EVERY 6 MONTHS**

<p>1.</p>  <p>Locate filter inside the refrigerator. Slowly turn the filter counter-clockwise and remove old filter.</p>	<p>2.</p>  <p>Remove all packaging and protective cover from new filter.</p>
<p>3.</p>  <p>Insert new filter into filter receptacle and turn clockwise. Do not over-tighten.</p>	<p>4.</p>  <p>Discard first 2L of water to clear the system & prevent sputtering.</p>
<p>5.</p> <p>Ice Type Child Lock</p>  <p>Reset the light if needed by holding down the ice type and child lock buttons for 3 seconds.</p>	

Check the filter for any leaks. If leaks are detected, uninstall and reinstall the filter as instructed above.

Your new filter is ready for use.

Do not use with water that is microbiologically unsafe or of unknown quality without adequate disinfection before or after the system.

Recycle old filter where facilities exist.

CARTRIDGE LIFE : 300 US Gal (1,136L) or 6 months



Tested and certified by CSA Group to NSF/ANSI 53 for the reduction of Lead, Cyst, PFOA and PFOS, to NSF/ANSI 42 for reduction of Chlorine, taste and odour and to CSA B483.1



Scan QR code to see performance data sheet for details.

Scannez le code QR pour voir la fiche de données de performance pour plus de détails.

Independently tested to NSF 401 for reduction of Pharmaceuticals (Phenytoin, Ibuprofen, Naproxen, Estrone, Bisphenol A, Nonylphenol)

Envirogard Products Limited

446 Major Mackenzie Dr E, Richmond Hill, ON, L4C 1J2, CANADA

Help Line : 1800 667 8072 • **Toronto & Area :** (905) 884 9388

www.rainfresh.ca

© Copyright • Envirogard Products Limited • 2024 • All rights reserved

RS1 E/F Inst
01/2024

Rainfresh® MODÈLE RS1

INSTRUCTIONS DE REMPLACEMENT DU FILTRE À EAU

**REEMPLACER LE FILTRE
TOUS LES 6 MOIS**

<p>1.</p>  <p>Repérer le filtre à l'intérieur du réfrigérateur. Faire pivoter lentement le filtre dans le sens anti-horaire et retirez-la.</p>	<p>2.</p>  <p>Retirez l'emballage et le couvercle de protection du nouveau filtre.</p>
<p>3.</p>  <p>Insérer le filtre dans le réceptacle du filtre et faire pivoter dans le sens horaire. Ne pas trop serrer.</p>	<p>4.</p>  <p>Jetez les 2 premiers litres d'eau pour rincer le système et éviter les pulvérisations.</p>
<p>5.</p> <p>Type de glace Verrouillage pour enfant</p> 	<p>Réinitialiser le témoin lumineux au besoin en appuyant sur les boutons de type de glace et de verrouillage pour enfant pendant 3 secondes.</p>

Vérifier le filtre afin de détecter d'éventuelles fuites. Si des fuites sont détectées, désinstaller et réinstaller le filtre comme indiqué ci-dessus.

Votre nouveau filtre est maintenant prêt à l'emploi.

Si l'eau n'est pas saine du point de vue microbiologique ou que sa qualité est douteuse, une désinfection adéquate s'impose avant ou après le filtre.

Recyclez les vieux filtres là où des installations existent.

DURÉE DE VIE DE LA CARTOUCHE : 300 US Gal (1,136L) ou 6 mois



Testé et certifié par le groupe CSA selon NSF/ANSI 53 pour la réduction du plomb, kyste, PFOA et PFOS, selon NSF/ANSI 42 pour la réduction du chlore, goût et odeur et selon CSA B483.1

Testé indépendamment selon NSF 401 pour la réduction de produits pharmaceutiques (phénytoïne, ibuprofène, naproxène, estrone, bisphénol A, nonylphénol)

Envirogard Products Limited

446 Major Mackenzie Dr E, Richmond Hill, ON, L4C 1J2, CANADA

Ligne d'assistance : 1800 667 8072 • **Toronto et région :** (905) 884 9388

www.rainfresh.ca